
PROTOKOLL

vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings Överstyrelsen 
den 10/9/51 på Stadion;

närvarande: Larson, Dunér, Nordlund, Norén, Rinman 
och Liliequist.

§ 1. Ordf. Öppnade sammanträdet.

§ 2. Föredrogs en skrivelse från Lars G. Perne med begäran om arvode 
för ett inte uppfört program vid Djurgårdens jubileumsfest på 
Berns-China. Beslöts hänskjuta ärendet till Sigge Bergh, som skött 
om beställningen av programpunkten.

§ 3. Gösta Knutssons advokat förbindel se i Uppsala hade som villkor för 
att hans huvudman skulle återkalla stämningen mot DIF - se proto
koll av den 3/9 - att kr. 65:- skulle betalas av DIF. Beslöts att 
betala beloppet.

§ 4. Rinmans uppställning på anläggningskostnaderna för DIF:s bägge 
skidbackar godkändes med tillägg att ytterligare kr. 5.000 skulle 
medtas i uppställningen såsom kostnad för torvläggning och schakt
ning i underbacken.

§ 5. Åt skidsektionen skulle uppdras att efterhöra kostnaderna hos ar
kitekterna Fylking och Uppling för ritning av läktarbygge i skid
backen.

§ 6. Ordföranden rapporterade om sammanträdet med Idrottsstyrelsens re
presentanter. En kostnad på i runt tal kr. 1.000:- hade befunnits 
sannolik för att återställa underbacken i urpsrungligt skick. Från 
Idrottsstyrelsen hade utlovats medverkan i fråga om den lämpligaste 
gången för DIF att söka ett räntefritt lån (50.000 kr.) hos Stock
holms stad.

§ 7. En skrivelse från curlingintressenter med anhållan att DIF skulle ta 
upp denna sport på sitt program föredrogs. Beslöts att sekr. skulle 
tillskriva vederbörande för närmare kontakt men samtidigt med fram
hållande av att en curlingsektion inte kunde påräkna något ekono
miskt bidrag från DIF.

§ 8. Ordföranden föredrog delar av skriftväxlingen mellan föreningen och 
Gösta Knutsson i Uppsala och ansåg sig kunna vederlägga visst på
stående, att DIF:s del i denna brevväxling fått olämplig utformning.

§ 9. Handbollssektionen beviljades kr. 1.600 i anslag för säsongen 1951-
1952 att utbetalas “bitvis” allt efter som behov anmälde sig.

§ 10. Sekr. föredrog div. protokoll från fotbollssektionens styrelse med 
angivande av en del ekonomiska angelägenheter såsom styrelsens arvoden, 
lagledarens, spelarnas dito. Föranledde inga erinringar.

§ 11. Brottningssektionens skrivelse av den 30/8 med anhållan om kr. 5.800 
i anslag för verksamhetsåret bordlades till kommande sammanträde.

§ 12. Meddelades att bordtennissektionen begärt sammanträde med Överstyrel
sen till den 24/9.

§ 13. Avslutades sammanträdet.


